



Entrance Festival

The entrance festival of the academic year 2025 - 26 was organized with extensive programs. PTA President Shahnaz presided over the function. Headmistress Asa G. S. welcomed the gathering and District Member Sophie Thomas arrived as the chief guest. The programs began with this Ishwara prayer. Peringamala Panchayat President Shinu Madathara inaugurated the function. Poet and Ret. Teacher Bindu V. S. interacted with the children, illustrated the letter A with a cherath, congratulated the USS winners, distributed gift packs to the newly arrived children, gave sweets to the children, and sang folk songs. The inaugural function was active on the stage. Senior Assistant Mr. Sajimudeen gave the vote of thanks.



Environment Day

June 5th Environment Day was celebrated as usual with different programs. A special assembly was held at 9.30 am and the children prepared posters and placards related to environmental protection. Under the name of Changathikkoru Sammana, the friends of LP exchanged saplings with each other and took the pledge of Environment Day. District member Sophie Thomas started the Environment Day celebration by planting a tree and conducted an environmental quiz. The children of class 8 participated in the Environment Day celebration organized by Vrindavanam Group. Jawahar Colony won the 1st, 2nd, and 3rd prizes in the environmental quiz held there. Saplings were distributed to all the children

The students of class 8 participated in the Environment Day celebration organized by Vrindavanam Group. Jawahar Colony won the 1st, 2nd, and 3rd prizes in the Environment Quiz held there. Saplings were distributed to all the children.



Reading Day Activities

Jawahar Colony School celebrated Reading Day with elaborate programs. A special assembly was held on the morning of June 19. The Reading Day pledge was taken. P.N. Panicker conducted the commemoration. Vidyarangam and Readers Clubs were inaugurated. Reading trees bloomed in LP, UP and HS sections. Children wrote the books they had read on the book wall. Poster placard display was held and a book cradle was prepared. In the following days, reading quiz, reading competition, book introduction, writing competitions, essay competition on the topic of reading is an addiction, and speech competition were organized.



June 26th is Anti-Drug Day

A special assembly was held in the morning on the occasion of Anti-Drug Day. The Chief Minister's message was presented by reciting the anti-drug pledge. The head teacher gave a message against drug abuse. Poster writing and essay writing competitions were held. A flash mob was organized against drug abuse.



Yoga Day celebrated



Yoga training is provided to children on Yoga Day

Unarvu 2025 Anti-Drug Class

As part of the Unarvu program of Kerala Police, an anti-drug class was organized. Jayachandran sir of Palode Police Station conducted the class. It was a very beneficial class for the children



يوم البيئة

مهرجان الدخول

نُظِمَ مهرجانُ القبول للعام الدراسي 2025-2026 ببرامجٍ مكثّفةٍ. ترأست رئيسة رابطة أولياء الأمور والمعلمين شهناز الحفل. رحبت مديرة المدرسة آسا ج. س. بالحضور، ووصلت عضوة المنطقة صوفي توماس كضيّفة شرف. استهلّت البرامجُ بصلاة إيشوارا. افتتح رئيس مجلس بيرينغامالا بانثيات، شينو ماداثارا، الحفل. تفاعلت الشاعرة والمعلمة المتقاعدة بيندو ف. س. مع الأطفال، ورسمت حرف الألف بلوحة "شيرات"، وهنأت الفائزين في مسابقة USS، ووَزَعَت هدايا على الأطفال الجدد، وقَدّمت لهم الحلوى، وغنّت لهم الأغاني الشعبية. كان الحفل الافتتاحي حافلاً بالفعاليات على المسرح. وقَدّم المساعد الأول السيد ساجيم الدين كلمة شكر.



احتفل بيوم البيئة في الخامس من يونيو كالمعتاد ببرامج متنوعة. عُقد اجتماع خاص في الساعة 9:30 صباحًا، حيث أعدّ الأطفال ملصقات ولافتات تتعلق بحماية البيئة. وتحت اسم "تشانغايكورو سامانا"، تبادل أصدقاء LP الشتلات فيما بينهم، وأعلنوا التزامهم بيوم البيئة. افتتحت عضوة المنطقة، صوفي توماس، الاحتفال بيوم البيئة بغرس شجرة وإجراء مسابقة بيئية. شارك أطفال الصف الثامن في احتفال يوم البيئة الذي نظّمته مجموعة فريندافانام. فازت مدرسة جواهر بالجوائز الأولى والثانية والثالثة في المسابقة البيئية التي أقيمت هناك. ووَزَعَت الشتلات على جميع الأطفال.

شارك طلاب الصف الثامن في احتفال يوم البيئة الذي نظّمته مجموعة فريندافانام. وحازت مدرسة جواهر على المراكز الأولى والثانية والثالثة في مسابقة البيئة التي أقيمت هناك. ووَزَعَت الشتلات على جميع الأطفال.



أنشطة يوم القراءة

احتفلت مدرسة جواهر كولوني بيوم القراءة ببرامج مكثّفة. عُقد اجتماع خاص صباح يوم 19 يونيو. وتمّ التعهد بيوم القراءة. وأدار ب. ن. بانيرك الاحتفال. وافتتح ناديا فيديارانغام والقراءة. وازدهرت أشجار القراءة في أقسام المرحلة الابتدائية والإعدادية والثانوية. وكتب الأطفال الكتب التي قرأوها على جدار الكتب. كما عُرضت لافتات وملصقات، وجُهِز حامل للكتب. وفي الأيام التالية، نُظمت مسابقة قراءة، ومسابقات تعريفية بالكتب، ومسابقات كتابة، ومسابقة مقال حول موضوع "القراءة إدمان"، ومسابقة خطابة.



26 يونيو هو يوم مكافحة المخدرات

عُقد اجتماع خاص صباح اليوم بمناسبة يوم مكافحة المخدرات. قُدّمت رسالة رئيس الوزراء بتلاوة تعهد مكافحة المخدرات. وقدم مدير المدرسة رسالة لمكافحة تعاطي المخدرات. وأقيمت مسابقات لكتابة الملصقات والمقالات. ونُظمت فعالية جماهيرية سريعة ضد تعاطي المخدرات.



تم الاحتفال بيوم اليوغا



يتم توفير تدريب اليوغا للأطفال في يوم اليوغا

في إطار برنامج "أونارفو"

التابع لشرطة كيرالا، نُظمت دورة تدريبية لمكافحة المخدرات. أدار الدورة السيد جايشاندران من مركز شرطة بالودي. كانت الدورة مفيدة جدًا للأطفال.



प्रवेश उत्सव

शैक्षणिक वर्ष 2025-26 का प्रवेशोत्सव व्यापक कार्यक्रमों के साथ आयोजित किया गया। पीटीए अध्यक्ष शहनाज़ ने समारोह की अध्यक्षता की। प्रधानाध्यापिका आसा जी.एस. ने स्वागत किया और जिला सदस्य सोफी थॉमस मुख्य अतिथि के रूप में उपस्थित रहीं। कार्यक्रम ईश्वर प्रार्थना के साथ शुरू हुए। पेरिंगमाला पंचायत अध्यक्ष शिनु मदथरा ने समारोह का उद्घाटन किया। कवि और सेवानिवृत्त शिक्षिका बिंदु वी.एस. ने बच्चों से बातचीत की, चेरथ के साथ अक्षर का चित्रण किया, यूएसएस विजेताओं को बधाई दी, नए आए बच्चों को उपहार पैक वितरित किए, बच्चों को मिठाइयाँ दीं और लोकगीत गाए। उद्घाटन समारोह में मंच पर सक्रियता रही। वरिष्ठ सहायक श्री साजिमुदीन ने धन्यवाद ज्ञापन किया।



पर्यावरण दिवस

5 जून को पर्यावरण दिवस हमेशा की तरह विभिन्न कार्यक्रमों के साथ मनाया गया। सुबह 9:30 बजे एक विशेष सभा आयोजित की गई और बच्चों ने पर्यावरण संरक्षण से संबंधित पोस्टर और तख्तियाँ बनाईं। चंगाथिक्कुरु सम्मान के तहत, एलपी के साथियों ने एक-दूसरे को पौधे दिए और पर्यावरण दिवस की शपथ ली। जिला सदस्य सोफी थॉमस ने वृक्षारोपण कर पर्यावरण दिवस समारोह की शुरुआत की और एक पर्यावरण प्रश्नोत्तरी का आयोजन किया। वृंदावनम समूह द्वारा आयोजित पर्यावरण दिवस समारोह में कक्षा 8 के बच्चों ने भाग लिया। जवाहर कॉलोनी ने वहाँ आयोजित पर्यावरण प्रश्नोत्तरी में प्रथम, द्वितीय और तृतीय पुरस्कार जीते। सभी बच्चों को पौधे वितरित किए गए।

वृंदावनम समूह द्वारा आयोजित पर्यावरण दिवस समारोह में कक्षा 8 के बच्चों ने भाग लिया। जवाहर कॉलोनी ने वहाँ आयोजित पर्यावरण प्रश्नोत्तरी में प्रथम, द्वितीय और तृतीय पुरस्कार जीते। सभी बच्चों को पौधे वितरित किए गए।



पठन दिवस गतिविधियाँ

जवाहर कॉलोनी स्कूल में वाचन दिवस भव्य कार्यक्रमों के साथ मनाया गया। 19 जून की सुबह एक विशेष सभा आयोजित की गई। वाचन दिवस की शपथ ली गई। पी.एन. पणिक्कर ने स्मरणोत्सव का संचालन किया। विद्यारंगम और पाठक मंडलों का उद्घाटन किया गया। एलपी, यूपी और हाई स्कूल वर्गों में वाचन वृक्षों का उदय हुआ। बच्चों ने पढ़ी हुई पुस्तकों को पुस्तक दीवार पर लिखा। पोस्टर प्लेकार्ड प्रदर्शन का आयोजन किया गया और एक पुस्तक पालना तैयार किया गया। अगले दिनों में, वाचन प्रश्नोत्तरी, वाचन प्रतियोगिता, पुस्तक परिचय, लेखन प्रतियोगिताएँ, "पढ़ना एक लत है" विषय पर निबंध प्रतियोगिता और भाषण प्रतियोगिताएँ आयोजित की गईं।



26 जून नशा विरोधी दिवस है

नशा मुक्ति दिवस के अवसर पर सुबह एक विशेष सभा का आयोजन किया गया। नशा मुक्ति शपथ पढ़कर मुख्यमंत्री का संदेश प्रस्तुत किया गया। प्रधानाध्यापक ने नशे के विरुद्ध संदेश दिया। पोस्टर लेखन और निबंध लेखन प्रतियोगिताएँ आयोजित की गईं। नशे के विरुद्ध एक फ्लैश माब का आयोजन भी किया गया।



योग दिवस मनाया गया



योग दिवस पर बच्चों को योग प्रशिक्षण दिया गया



उनारवु 2025 नशा विरोधी कक्षा

केरल पुलिस के उनारू कार्यक्रम के तहत, एक नशा-विरोधी कक्षा का आयोजन किया गया। पालोडे पुलिस स्टेशन के जयचंद्रन सर ने इस कक्षा का संचालन किया। यह बच्चों के लिए बहुत ही लाभदायक कक्षा थी।

